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Møtereferat 

25.01.2022 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 25.01.2022 på Teams Digital plattform. 

Møteleder er Thorbjørn 

Til stede 

Tor Dalevold, Torbjørn Erntzen, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Erling 

Brekke, Kåre Peder Rasmushaugen (kort via mobil), Lillian Holden og Ove 

Corneliussen 

Ikke til stede 

Mike Tony Bråten, Ole Kristian Espeset, og Sverre Hamre 

Godkjenning av innkalling 

Erling hadde ikke fått innkalling, men det løste seg. Referatet fra forrige styremøte er 

godkjent. Sakslisten er: 1.Søknad på Tilskudd, 2. Budsjett, 3. Eventuelt 

Sak 06/22 Søknad på tilskudd 

- Vi kan søke midler. Men vi må passe på å søke felles. Alle som skal søke 

midler må gå via styret i Nes JFF. 

Sak 07/22 Budsjett 2022 
Hundegruppa: 5000,- Godkjent diverse utgifter til trening/samling 

Riflegruppa: 10000,- Godkjent innkjøp av skjerm. 

Styret: 25000,- Godkjent diverse utgifter for årsmøte, medlemskvelder, leie 

kinosal m.m. pluss 5000,- til ny styre PC. 

Hyttegruppa: 15000,- Budsjettet fra foregående år ble ikke benyttet, og ønskes 

videreført for 2022. settes til 15000,- for 2022. 

Fiskegruppa: 15000,- 10000,- til kjøp av fisk, 5000,- for å lage til gytebekk i Breiskar 

tjern. 

Haglegruppa: Utgifter: 45000,- 

Inntekter: 50000,- 

Diverse salg av leirduer og hagleammo.  

Kvinnegruppa: 10000,- Skal arrangere blodsporkurs med Anne-Mette Kirkemo 7000,-, 

ønsker å arrangere simulatorskyting på Flå jakt og fiskesenter. 

3000,- 

Viltstellgruppa: 24250,- Godkjent 3.stk revebåser, luktstoff for rev, kråkefelle, diverse. 

John sjekker ut status på eksisterende revebås som står på 

Tolpinrud. Mårfeller har foreningen, som vi ønsker at blir 

benyttet først. 

Jaktgruppa:  Ingen endringer fra tidligere år, og går i balanse på totalen. 
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Sak 08/22 Eventuelt 

- Støtte til Nedre Hallingdal rovviltlag og Gaupejakta. Ønskelig å avvente å se 

an hvordan viltstellgruppa går fremover i 2022. 

- Medlemskveld i mars er foreslått, og foredragsholder er forespurt. Dette 

booker vi og starter markedsføring av dette foredraget. Vi holder lokalene og 

foredragsholder tar inngangspengene uavhengig av antall besøkende for 

kvelden. Lillian organiserer dette og kontakter foredragsholderen. 

 

 

 

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl. 19.40 av møteleder Thorbjørn.  

Referert av: Ove Corneliussen 

 


